

《单词百科:IEO是什么意思?IEO怎么发音?IEO的解释和用法》

英语单词IEO是什么意思?IEO怎么读?IEO怎么发音?简答网为您整理了IEO的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



IEO的意思

1、abbr.International Environmental Organization 国际环境组织;

IEO的双语例句

1、Some complicated Hamiltonians can also be solved by IEO method, such as semi-infinite chain model and singular oscillator model.

一些结构比较复杂的哈密顿系统也可以用IEO方法来求解，如半无限原子链和奇异谐振子等模型。

2、We for the first time showed that the expression of viral immediate-early gene ieO was affected by the DNA methylation in the promoter area.

我们首次证实病毒极早期基因ie0的转录受DNA甲基化调控。

3、IEO was an important viral regulator that was expressed at relatively higher level at the early phase of infection, and then down-regulated at late stage.

IE0是病毒的一个重要调控因子，在感染早期表达水平相对较高，而在感染晚期转录下调。

4、In the final of this paper, we introduce some generalization of the standard IEO method, such as pseudo invariant eigen-operator method and quantum operator perturbation method.

基于对标准IEO方法的补充，最后我们介绍一些扩展方法，如赝不变本征算符和算符微扰论等，来扩大IEO方法的适用范围。

5、In virtue of the corresponding relation between the eigen-operators and energy level gaps, we can reduce the IEO method to solve the energy spectrum of quantum systems.

由于本征算符和系统能级差之间的对应关系，我们将得到可用于求解系统能谱的IEO方法。

6、The main contents of this paper are to introduce the development of IEO method and its applications in molecule physics, solid state physics, quantum optics and non-commute quantum mechanics. 1.

本文主要内容就是介绍IEO方法的发展及其在分子物理、固体物理、量子光学和量子场论等领域的应用。

7、The kernel of IEO method is to construct eigen-operators of the Hamiltonian of quantum systems, then accordingly obtain the corresponding eigenvalues, namely the energy level gaps of quantum systems.

其核心思想就是构造系统哈密顿量的不变本征算符，从而得出对应的本征值，即系统能级差，由能级差即可得到整个能谱。

以上是简答网为您整理的IEO怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于IEO的用法、IEO的释义、IEO的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/IEO>